



**Natural Sciences and  
Engineering Research  
Council of Canada**

**Conseil de recherches  
en sciences naturelles  
et en génie du Canada**

## Let's buy Canadian

**The Natural Sciences and Engineering Research Council supports the acquisition of research equipment and the development of special research facilities in Canadian universities; Council also supports the effective use, operation and maintenance of research facilities.**

- Equipment and Major Equipment Grants to assist university professors in the purchase of research equipment costing between \$7,000 and \$275,000.
- Major Installation Grants to assist competent research groups in Canadian universities in acquiring equipment or research facilities costing over \$275,000.
- Infrastructure Grants to assist in the operation and maintenance of major research facilities.

*For more information on NSERC's equipment grant programs, contact the Information Officer, NSERC, Ottawa, Ontario K1A 0R6 (613) 993-3659.*

## Achetons des produits canadiens

**Le CRSNG subventionne l'acquisition d'appareillage de recherche et le développement d'installations spéciales de recherche dans les universités canadiennes. Il subventionne également la mise en œuvre, l'exploitation et l'entretien efficaces de ces installations.**

- Les subventions d'appareillage et d'appareils spéciaux aident les chercheurs universitaires à acheter des appareils de recherche dont le coût se situe entre \$7 000 et \$275 000.
- Les subventions d'installations spéciales aident des groupes de chercheurs universitaires canadiens à acquérir de l'appareillage ou une installation de recherche coûtant plus de \$275 000.
- Les subventions d'infrastructure aident à couvrir les coûts de fonctionnement et d'entretien d'installations spéciales de recherche.

*Pour de plus amples renseignements sur les programmes de subventions d'appareillage du CRSNG, communiquer avec l'Agent d'information, CRSNG, Ottawa (Ontario), K1A 0R6, (613) 993-3659.*

